
Komisia kultúry a cestovného ruchu pri MsZ Trenčín 
 

Zápisnica 

zo zasadnutia KKaCR pri MsZ Trenčín konaného dňa 27.02.2024 o 13:00 hod. 
v Sobášnej sieni na I. poschodí MsÚ, Mierové námestie 1/2, Trenčín 
 
Prítomní: 
1. Ing. Tomáš Vaňo (predseda) 
2. Mgr. Martin Petrík (člen) 
3. Mgr. Kamil Bystrický (člen) 
4. Mgr. Ľubomír Bobák (člen) 
5. Dominik Gabriel (člen) 
6. Martin Potočný (člen 
 
Ospravedlnení: 
7. Martin Barčák (člen) - ospravedlnený 
8. Mgr. Zuzana Mišáková, Dis. art. (člen) - ospravedlnená 
 
Garanti: 
9. Ing. Janka Sedláčková 
10. Mgr. Michaela Třetinová 
 
Program: 

1. Otvorenie 
2. Vyjadrenie k žiadosti o. z. Alegro – prenájom priestorov v KS Kubrica 
3. Rôzne 

 
 
Bod 1) Otvorenie 
 
p. Vaňo – otvoril zasadnutie Komisie kultúry a cestovného ruchu. Nakoľko nikto 
z prítomných nepodal žiaden návrh o doplnenie, vyzval na hlasovanie o schválenie 
programu komisie v znení uvedenom v pozvánke.  
 
Hlasovanie:   ZA:  6  (T. Vaňo, M. Petrík, K. Bystrický, Ľ. Bobák, D. Gabriel,  

M. Potočný) 
PROTI: 0 
ZDRŽAL SA: 0  

Program zasadnutia KKaCR bol schválený. 
 
Program zasadnutia KKaCR bol schválený nasledovne: 

1. Otvorenie 
2. Vyjadrenie k žiadosti o. z. Alegro – prenájom priestorov v KS Kubrica 
3. Rôzne 
 

Bod 2) Vyjadrenie k žiadosti o. z. Alegro – prenájom priestorov v KS Kubrica 

p. Sedláčková – oboznámila prítomných členov so žiadosťou z útvaru majetku 
mesta a o.z. Alegro vo veci prenájmu priestorov v KS Kubrica a  plánom využitia 
priestoru KS Kubrica vo vzdelávacom procese a činnosti o. z. Alegro. 



p. Bystrický – dopytoval sa na aktuálny stav, fungovanie a činnosť KS Kubrica. 

p. Sedláčková – informovala, že v súčasnosti KS Kubrica je zatvorené a nie je 
využívané. Výnimkou sú schôdze urbárskeho spoločenstva, rokovania výboru 
mestskej časti Sever a konanie volieb.  

p. Gabriel – chcel vedieť dĺžku prenájmu, o ktorý má o. z. Alegro záujem. 

p. Sedláčková – uviedla, že dĺžka nájmu nebola uvedená. 

p. Bystrický – sa dotazoval, komu by sa prípadne doterajší užívateľ priestoru – 1 
miestnosť – urbár – zodpovedal. 

p. Sedláčková – informovala, že v žiadosti o. z. Alegra nie je spomenuté prenajatie 
celého objektu KS Kubrica, ale iba nebytové priestory s výmerou 128 m2 a sociálne 
zariadenia. O.z. Alegro žiada o prenájom, nie o výpožičku (teda ceny by podľa 
zákona boli trhové). Ak by o.z. Alegro chcelo nižšie nájomné, MsZ by muselo tento 
prenájom posúdiť ako prípad osobitného zreteľa a následne by mohlo rozhodnúť 
o nižšom prenájme. 

p. Petrík – sa dopytoval, či o.z. Alegro nemá záujem o výpožičku namiesto prenájmu. 

p. Sedláčková – nemala k dispozícii informáciu o záujme o výpožičku o.z. Alegra. 

p. Vaňo – uzavrel diskusiu a uviedol, že toto bude následne predmetom finančnej 
a majetkovej komisie Mesta Trenčín. 

 

Uznesenie 1): KKaCR odporúča vyhovieť žiadosti o prenájom nebytových priestorov 
a sociálnych zariadení v KS Kubrica s účelom pre o. z. Alegro.  

 
Hlasovanie: ZA:  6  (T. Vaňo, M. Petrík, K. Bystrický, Ľ. Bobák, D. Gabriel, 
M. Potočný) 
  PROTI:  0 
  ZDRŽAL SA:  0 

 NEHLASOVAL:  0  
 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
 
 
Bod 3) Rôzne 

p. Vaňo – nakoľko k predmetnému bodu nemal nikto z prítomných nič k doplneniu, 
poďakoval sa všetkým a následne komisiu ukončil. 
 

Zapísala: Mgr. Michaela Třetinová 

V Trenčíne, 01.marca 2024 
 
 
 
        _________________________ 
         Ing. Tomáš Vaňo 
                  predseda KKaCR 


